

SpLitt

Styrelsemöte 2021-04-13 16:15

Protokoll

27 April / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Hanna Konnebäck

Ledamot: Norea Kolenda
~~**Ledamot:** Alice Wentzel Blank~~
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Rebecca Rudolfsson
~~**Ledamot:** Tilde Norberg~~
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
~~**Ledamot:** Lucas Näsström~~
Ledamot: Salina Söderberg
Ledamot: Alma Thunberg

1. Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

F3 Val av justerare

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info.
Förberedelse för mottagning i höst.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info.
Inget nytt.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info.

I5 Per capsulam-beslut

Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet?

I6 Information från kåren

Ordförande tar upp information från kåren.
Karl som läser till civilingenjör vill bygga en padelhall - undrar om vi vill hjälpa till att sprida ordet. Vi känner att detta inte helt faller under oss, och att vi vill sprida saker som har mer att göra med det vi gör (litteraturvetenskap, bibliotek, språk).

3. Diskussion

D1 Utvärdering syjunta

Bra stämning, 6-7 personer var där.

D2 Mottagning 2021

Hur går mottagningsplaneringen?
Kolla hur det blir med restriktioner. Kommer 2/5 ha ett möte med alla faddrar för att kolla av hur det går.

Frågor om sittning har uppkommit. (Budget, lokal, sittningstraditioner.)

D3 Överlämning

Vad behöver ordnas inför överlämning?
Bestämma datum för ett möte mellan den gamla styrelsen och den nya styrelsen. Första mötet blir 3/5 10.00.

D4 Fanfictiongala

Uppföljning inför fanfictiongalan
Har haft ett möte och planerat, ska ha ett till uppsamlingsmöte.
Kommer behöva personer som kan hjälpa till att läsa upp fanfics - två personer var frivilliga.

D5 Boksläppet

Projektgruppen informerar
Ska ha ett sista möte innan boksläppet. Det mesta är fixat, böckerna är på väg. Behöver bestämma hur utlämning av priser ska ske.

4. Beslut

-

5. Övriga frågor:

6. Mötet avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: